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To: 5.1.2e [RR @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 11/5/2020 8:34:39 PM

Subject: RE: ti: terugkoppeling paar punten uit beroepsgroepenoverleg JGZ 28oktober 2020, formeel verslag volgt nog tzt

Received: Thur 11/5/2020 8:34:39 PM

Top, goed vb van een vraag die jij kunt beantwoorden ipv ik;-)
Gr

ver:IEEE EXE rive oi

Verzonden: donderdag 5 november 2020 17:39

aan: IEEEDIN)EEE)@ minvws.ni>

Onderwerp: FW: ti: terugkoppeling paar punten uit beroepsgroepenoverleg JGZ 28 oktober 2020, formeel verslag volgt nog tzt

Ter info ik heb met|gladafgesproken dat hij dit met MEVA kan verkennen en dat we daarna kijken ofdit inderdaad echt allemaal

haalbaar is enz. het uiteindelijke totaalplaatje met advies leggen we dan natuurlijk aan jou voor!

Verzonden: woensdag 4 november 2020 14:53

, @minvws.nl>

Onderwerp: RE: ti: terugkoppeling paar punten uit beroepsgroepenoverleg JGZ 28 oktober 2020, formeel verslag volgt nog tzt

In de JGZ is er sprake van een personeelstekort. Een mogelijke oplossing hiervoor is tijdens het beroepenoverleg JGZ van 28

oktober jl. geopperd, namelijk om zo snel mogelijk mensen op te leiden die onder toezicht van een BIG-er (een die al bevoegd is

om vaccinaties te zetten) ook zelf kunnen vaccineren. Andere professionals zouden dan onder toezicht van een van deze

beroepsgroepen ook vaccinaties kunnen zetten. Hiermee vergroten we de poule van mensen die de JGZ kan inzetten voor het

vaccineren. Met de COVID-19 vaccinatie heeft de JGZ ook te kennen gegeven dat een personeelstekort een belemmering voor

uitvoering zou kunnen vormen. In ieder geval kunnen we COVID-19 gebruiken om de urgentie te vergroten.

Ik heb inmiddels ook |IEEEZI van MEVA gesproken, en ik zou deze oplossing graag verder willen verkennen met MEVA,
o.a. ten aanzien van mogelijke praktische bezwaren, voor- en nadelen. Daarnaast zou ik ook graag PDC-19 hierbij willen

betrekken. Hoe sta jij hiertegenover?

Ik hoor graag. Alvast bedankt!

Groetjes,

Dubbel
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